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Sevenum: 
varkens in 

één log
� Veel kritiek raad op college

Van onze verslaggever
SEVENUM � Sevenum kiest in
eerste instantie voor het
landbouwontwikkelingsge-
bied (log) bij Trade Port
West als plek voor de vesti-
ging van nieuwe intensieve
veehouderijen.

Mocht dit log vol zijn of zijn er
andere ontwikkelingen die de
vestiging van veehouderijen
hier tegenhouden, dan komen
de log’s Kronenberg en Kleefse-
dijk aan de beurt.
Dat heeft een meerderheid van
de gemeenteraad van Sevenum
gisteravond tijdens een druk-
bezochte vergadering beslo-
ten. In het log bij Trade Port
mogen in principe maximaal
vier bedrijven van elke vier
hectare komen. Van die vier
hectare mag maximaal drie
hectare met stallen bebouwd
worden. Als de vier bouwkavels
in log Trade Port vol zijn, dan
kunnen hier eventueel nog
aanvullende veehouderijen ko-
men als de raad dat wil.
In het voorstel van het college
werd gerept over plaatsing van
intensieve veehouderij in log
Trade Port, maar zouden in de
beide andere log’s ook zonder
meer één bedrijf mogen ko-
men. Een meerderheid van de
raad had eerder echter aange-
geven maar voor één log te op-
teren. Nieuw Perspectief (NP, 1
zetel); Progressieve Kombina-
tie Sevenum (PKS, 2 zetels) en
coalitiepartij Sevenum 2000 (5
zetels) keurden de handelwijze
van het college door toch meer-
dere log’s in het voorstel op te
nemen ten zeerste af. Een mo-
tie van afkeuring richting col-
lege van NP en PKS haalde het
echter niet. Die partijen vinden
dat hier sprake was van min-
achting van de raad door wel-
bewust met een ander voorstel
te komen dan was afgespro-
ken.
Sevenum 2000 hekelde ook de
uitspraken van gedeputeerde

Ger Driessen, afgelopen zater-
dag in deze krant. Die stelde
dat als de plannen voor Kla-
vertje Vier, een gebied voor
kassenbouw, (logistieke) be-
drijven, veilingen en andere
ontwikkelingen niet zouden
passen bij intensieve veehou-
derijen, de provincie het be-
sluit van Sevenum om Trade
Port aan te merken als locatie
voor varkens- en kippenbedrij-
ven zou vernietigen. „Wij als
gemeenteraad van Sevenum
zijn prima in staat een welover-
wogen standpunt in te ne-
men”, zei Rob van de Ven,
raadslid voor Sevenum 2000,
gisteravond in de raad. „En als
de gedeputeerde vindt dat hij,
via de krant, op voorhand al
kan zeggen dat hij dit besluit
kan terugdraaien, bekruipt ons
een vreemd gevoel. Zou hij
meer weten van wat er gaat of
staat te gebeuren, maar laat hij
vervolgens niet het achterste
van zijn tong zien?”, vroeg Van
de Ven zich af.


